
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/01/2021 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης   
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Καθυστέρηση παραλαβής των “Μ1117”, “Bradley M2A2” και “AAV7”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα του διαδικτύου, της 10ης Ιανουαρίου 2021, καθυστέρηση 
παρατηρείται στον σχεδιασμό προμήθειας των 1.200 θωρακισμένων οχημάτων «Μ1117» 
και των ενταγμένων οχημάτων στο πακέτο «Bradley M2A2ODS» («Operation Desert 
Storm») και των αμφιβίων «AAV7». Ως γνωστόν, τα προαναφερόμενα στρατιωτικά μέσα 
προέρχονται από το πλεονάζον υλικό των ΗΠΑ. Σε περίοδο συνεχούς κρίσης με την 
Τουρκία, επιτακτική ανάγκη είναι η απλούστευση των διαδικασιών προς διεκπεραίωση, 
κατά το στάδιο του προγραμματισμού, της προμήθειας και της παραλαβής, του 
πλεονάζοντος στρατιωτικού υλικού των Η.Π.Α., άνευ ολιγωρίας, από τη Γενική Δ/νση 
Αμυντικών Εξοπλισμών και Επενδύσεων («Γ.Δ.Α.Ε.Ε.»), προκειμένου, συνεχώς και 
αδιαλείπτως, να ενισχύονται οι Ένοπλες Δυνάμεις μας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθενται τα κλιμάκια του Γ.Ε.Σ., στο συντομότερο δυνατό χρονικό διάστημα, να 
επισπεύσουν τις μεταβάσεις τους στους χώρους στους οποίους βρίσκονται τα ανωτέρω  
οπλικά μέσα (ΗΠΑ και Ευρώπη), προκειμένου, με ταχείς διαδικασίες να εγκρίνουν την 
προμήθειά τους και να προβούν στην μεταφορά αυτών στη χώρα μας, για να ενισχύσουν 
με αυτά τις προκεχωρημένες Μονάδες μας, όπου και οπουδήποτε κριθεί αναγκαίο; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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